
 

 

 

Z Á P I S 
 

z 1. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 10. 1. 2017 
  

 

Dne 10. 1. 2017 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:15 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Roman 

Krček, Josef Terla, Michal Mendel 

  

Omluveni:                Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Marek Hytha 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Mgr. Jiří Klsák – náměstek primátora 

   Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Informace o rozpočtu na rok 2017 a k dotacím sportovních organizací 

4. Diskuse a Informace  

5. Informace o přípravách vyhlášení nejlepšího sportovce 

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

 

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Roman Krček, 

Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato 

 

 



Stránka 2 z 3 

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Roman Krček, 

Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Informace o rozpočtu na rok 2017 a k dotacím sportovních organizací 

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o aktuálním stavu finančních prostředků, 

které budou rozdělovány pro oblast sportu a tělovýchovy: 

 zastupitelstvo města na svém jednání dne 20. 12. 2016 v rámci schvalování rozpočtu 

schválilo také položku „Granty“(což je rezerva komise STv) ve výši 4.600.000,- Kč; 

 dne 24. 1. 2017 se bude zastupitelstvo města na svém jednání zabývat předloženým 

rozpočtovým opatřením, v jehož rámci je také návrh na převod finančních prostředků 

z „hazardu“ do rezervy komise STv a to ve výši 7.475.000,- Kč; 

 v případě schválení předloženého rozpočtového opatření bude rezerva komise 

navýšena o tuto částku na celkovou částku 12.075.000,- Kč. 

 

 

Členové komise se seznámili se všemi přijatými žádostmi o poskytnutí dotace na rok 2017.  

Odbor KŠT obdržel v řádném termínu pro oblast sportu a tělovýchovy pro rok 2017 celkem 

104 žádostí o dotace a 2 žádosti byly doručeny po termínu. Žádostmi se bude komise dále 

zabývat na svém dalším jednání.  

 

Předseda komise Ing. Václav Sebera požádal tajemnici komise o vyžádání si členské základny 

u spolku 1. FC Karlovy Vary – mládež, z.s.  

 

4. Diskuse a Informace  

Proběhla diskuse ohledně jednotlivých žadatelů o poskytnutí dotace z rozpočtu města.  

 

5. Informace o přípravách vyhlášení nejlepšího sportovce 

 Jitka Peřina:  
 informovala o tom, že přípravy na akci Vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce 

roku 2016 probíhají; 
 požádala všechny členy komise o případné zajištění sponzorských darů; 
 sdělila, že nově vytvořený interaktivní nominační formulář je vyvěšen na 

webových stránkách města a SUKu; 

 součástí formuláře je požadavek na přípravu multimediálních podkladů, pro 

případ, že bude nominovaný sportovec vybrán a vyhodnocen – tento podklad 

bude promítán na plátno pomocí projektoru; 

 informovala o tom, že Grandhotel Ambasador Národní dům v letošním roce 

předložil smlouvu o pronájmu – bude projednáno s vedením města a vedením 

hotelu – některé podmínky stanovené v doručeném návrhu smlouvy jsou 

neakceptovatelné. 
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6. Různé 

 

 Mgr. Jiří Klsák oznámil členům komise, že politické vedení města vzalo informaci 

ohledně problematiky hospodárného rozdělování hodin v míčové hale a stanovení cen 

za pronájem v KV Areně na vědomí. Rada města z pozice jediného společníka 

obchodní společnosti KV Arena, s.r.o. zatím nebude ukládat kompetentním orgánům 

této společnosti prověření dané záležitosti, ale v této věci bude svolána pracovní 

schůzka za účasti náměstka primátora Mgr. Klsáka, zástupců komise STv a zástupců 

společnosti KV Arena, s.r.o. Předběžný termín byl v průběhu jednání komise stanoven 

na 19. 1. 2017 nebo 20. 1. 2017. 
 

 

 
 

Další jednání komise se uskuteční dne 1. 2. 2017 od 13:00 hod v zasedací místnosti Míčové 

haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73. 
 
 

Dne: 11. 1. 2017 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

                

         

          

                          __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

                     předseda komise 


